
Szép napot Perkáta!

Kedves Perkátaiak!

Lakótársaim!
Másodszor szólítom meg Önöket azért,

hogy segítsenek nekem a falu ügyes-bajos
dolgait elrendezni. Az elsõ bejelentkezésem
óta remélem, már jobban megismertek,
jobban bíznak bennem. Sokan megállítottak
az utcán a szórólapom megjelenése után, és
kérdezgettek arról, hogy mit, hogyan is
szeretnék csinálni, mi a véleményem errõl
vagy arról a dologról. Újabb gondolataimat
szeretném megosztani Önökkel. 

 Hogy ellenfeleim megindultak ellenem,
az biztos. Már rágalmazások sorát kellett megtapasztalnom. Vészharangokat kongatnak,
de nagyon mellé lõnek vele. Én függetlenként indulok, egyetlen egy párt sem pénzel.
Kínosan ügyelek arra, hogy csak a saját pénzemet költsem. Megválasztásom esetén a
polgármesteri fizetésem 40%-át átutalom a Perkátáért Közalapítvány számlájára,
hogy ebbõl a gyerekek táboroztatását lehessen támogatni, és lehessen a pedagógusokat
jutalmazni. Meg kell becsülni a tudást! De a függetlenségem, megválasztásom esetén azt 
is jelenti majd, hogy nem kell pártkatonaként cselekednem. A nagy testvér nekem nem
diktál felülrõl.  Ha valaki azon aggódna, hogy mi lesz Perkáta sorsa a FIDESZ országos
kormányzása alatt, ezen nincs mit gondolkozni. Megválasztásom esetén is legalább 4
fideszes képviselõ ül majd a testületben, akik nyílván a falu érdekeit szem elõtt tartva
segítik majd a lobbi tevékenységükkel a munkámat, és nem úgy viselkednek majd, mint
pénteken, a Stüszi vendéglõ vezetõje. 

Pénteken családommal együtt a Stüszi vendéglõben szerettünk volna étkezni, ahol a
„fõnök” közölte velem, hogy nem szolgálnak ki. Minket ott nem szolgáltak ki. Se a
feleségemet, se a gyerekemet, se engem. Itt tartunk. 2010-ben a politika teljesen elvette
egyes emberek eszét Perkátán. Hát lehet ezen csodálkozni? Már voltak erre korábban is
jelek.

Amikor megjelentek a faluban a „Balázs a barátom” felirattal a gépkocsik elõször
azt hittem, hogy valami vicc. Felnõtt férfiak így pitizzenek a polgármesternek, aki
ráadásul a gyerekük lehetne! Egy 63 éves nyugdíjas, egy közintézmény vezetõje, hadd
ne soroljam a többieket!  Nem voltam eszemnél. Mi van itt, személyi kultusz?
Köszönjük, abból már nem kérünk. Szeretném, ha itt Perkátán az érettségre és a
józanészre szavaznánk!
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Többen kérdezték azt is, hogy vannak e segítõim? Igen vannak. Rauf Pállal,
Nagyvenyim polgármesterével, több alkalommal is beszélgettünk szakmai kérdésekrõl. A
mentoromnak, példaképemnek tekintem õt. Segítségére számíthatok. De a környezõ
települések több vezetõjétõl is kapok segítséget, és természetesen Perkátán is vannak
támogatóim. A közeli napokban a többi település vezetõit is szeretném felkeresni. Szeretném 
visszaállítani Perkáta korábbi tekintélyét a környéken. 

Hiszek a személyes, emberi kapcsolatokban, a nyitottságban és a nyíltságban.
Szeretném, ha a képviselõ-testületi ülések látogatottabbak lennének. Várnám a fiatalokat és a 
nyugdíjasokat is. Higgadt, jól szervezett testületi üléseket szeretnék vezetni,
megválasztásom esetén. Nem olyat, amilyet szeptember 15-én láttam. Ha valaki ezt
elmesélte volna, nem hittem volna el. Ideges, már-már pattanásig feszült légkörben ment a
handa-banda. A téma: Perkáta elsõ féléves költségvetése volt, többek között. El tudják
képzelni a hangulatot, ha már Vaskó Ferenc is, aki az õ emberük, teljesen kiborult, mert több
kérdésére sem kapott választ. (Persze mások sem, csak õk már úgy láttam, hogy
megszokták.) Valamilyen adatot nem kapott meg. Azt gondolta joggal, hogy mint képviselõ,
és mint a Pénzügyi Bizottság vezetõje tudhat minden számról. De ez nem így volt. Miután
sárba taposták a Pénzügyi Bizottság döntését, már semmilyen adatra nem volt kíváncsi
Vaskó úr. Az ülést vezetõ polgármester megvonta a szót a hallgatóság közül szólóktól és
súlyos rágalmakat szórt rájuk. A kérdezõknek egyre feszültebb és ingerültebb válaszok
érkeztek, ami végül odáig fajult, hogy az ülés befejeztével, a folyóson a jegyzõ
minõsíthetetlen hangon kiabált a távozó képviselõk után, és „gennyesnek nevezte”õket.
Sejthetik, hogy melyik képviselõket illette ezzel a kifejezéssel. Én ugyan nem vagyok
diplomás ember, de mélyen elítélem ezt a magatartást. Hova jutunk, ha a falu elsõ emberei
ezt megengedhetik maguknak minden következmény nélkül?

Megtudtam azt is, hogy a Kastéllyal kapcsolatos állagmegóvásra 7 500 000 Ft-ot
terveztek be erre az évre. Még 100 000 Ft-ot sem költöttek el belõle. Ugye emlékeznek még
arra, hogy milyen becsmérlõ szavakat olvashattunk a Perkátai Hírekben arról az emberrõl,
aki a kastélyért állítólag nem tett semmit? Az a cikk sokáig téma volt a faluban. Sok embernél 
kiverte a biztosítékot. A jelenlegi polgármester most miért nem csinál valamit? Mikor
akarják a homlokzat javítását vagy a kéményépítést megkezdeni? Télen? A pénz be van
tervezve. Vagy már nincs meg? Felháborít, hogy a pénzt még nem használták fel, és a
Kastély a szemünk elõtt omlik össze! 

Azt is láttam, hogy a térfigyelõ kamerák szerelésének elsõ ütemére 2 500 000 Ft van
tervezve. Milyen sokan hiányoljuk ezt! A pénz megvan rá, akkor miért nem történik semmi?
Vagy már nincs meg? Én, ahogyan ígértem is, újra leírom. A térfigyelõ kamera rendszert
ki kell építeni! 

  A pályázatokról meg csak annyit, hogy lehet röptetni a milliókat, de minek kell egy
falunak mûfüves pálya, mikor az élõ fû magától is van, csak gondozni kellene! Minek kell az
iskolába digitális tábla meg száznál is több laptop, amikor a gyerekeink nem tudnak
illendõen beszélni, köszönni! Nem tudják mi a kétkezi munka, nem ismerik fel a valóságban
az állatokat, növényeket, mert mindent csak a monitoron látnak. Felháborító!
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Nem vagyok egyedül faluban, aki azt érzi, hogy tûrhetetlen, ami itt a közvagyon

elherdálása terén folyik.  A falu pénzügyeit ezzel a hanyag hozzáállással nem lehet

kezelni!  A falu értékeit a polgármesternek saját vagyonaként kellene kezelni! Kölcsön adja

a pályázaton nyert hangosítási eszközöket. Tudjuk jól kiknek és miért. Amikor egy

rendezvényhez kellenek, úgy kell összekutyázni õket, ha egyáltalán még mûködnek. Ki a

gazdája a falu vagyonának?

Tudomásomra jutott az a tény is, hogy az önkormányzat egyik dolgozója önmaga és

ismeretlen tettes ellen feljelentést tett az ügyészségen. Vajon miért? Mibõl lett elege? Vagy

mitõl tart?

Mi lett azzal a sok szeméttel, hulladékkal, amit a hivatal udvarára összehordtak? Mi lett a

több milliós büntetés sorsa? Az emberek csak találgatnak, pletykálgatnak, mert semmirõl

sincs pontos információ. Mert az az öndicséret, ami a Perkátai Hírekben olvasható, az

messze van az igazságtól. 

Azt is megkérdezték tõlem, hogyan képzelem Perkáta újra egyesítését? Nem kell itt

nagy dolgokra gondolni, nem kellenek ehhez ideológiák! Elég végig nézni a Kastélyban

kiállított fényképeket! Nem szégyen tanulni a régiektõl. Nem csak a gyerekeknek, de a

felnõtteknek is lehet dalárdája, színjátszó köre, néptánc együttese, a hagyományos, népi

értékeket közvetítõ cigány zenekara, fényképész vagy videós csapata. Nagyapáink, apáink

még tudtak közösen élni, vigadni. Micsoda aratóbálokat, szüreti mulatságokat tartottak!

Vigyünk együtt újra életet a Kastély termeibe, a falunkba! Ne csak a választások

közeledtével legyenek programok! A Faluházban minden hétvégén kellene a fiataloknak

zenés program, a nélkül nem tudnak kapcsolatokat teremteni.

A már mûködõ helyi civilszervezeteket létszámarányosan, igazságosan támogatnám a

közpénzekbõl. Nem lenne kivételezés. Nekem és a családomnak nagyon jól esett az a

közvetlenség, amivel minket a Baba Mama klubban fogadtak. 

Jön a tél. Itt Perkátán is legyen esténként minden házban világosság és meleg! Erre a

programra is kellene a közös gondolkozás és a közös összefogás. Nem viaskodni kell

egymással, hanem cselekedni. Van itt megoldandó feladat bõven. Nem csak a választások

elõtt kell a faluban sátorozni, ingyen etetni a népet, meg jó pofizni. A négy év alatt máskor is

lehet sétálni és problémákat észrevenni.

Nem tudom elfogadni, hogy Perkáta dombos vidékén ne lehetne megoldani a

vízelvezetést.  Egy megfelelõ szakember kellene, aki a vízfolyás irányát és útját

megtervezné és biztos vagyok benne, hogy Perkáta lakói közös összefogással azt meg is

csinálnák! Csak a hívó szó hiányzik, na meg a hozzáértés. 

Nem elég a jó szándék, meg a görcsös akarás. Kell a szakértelem, meg a felelõsség

vállalás. Hogyan lehet egy nem önkormányzati dolgozónak nagyobb szava, mint a munkáért

felelõs embernek? Hova jutottunk! Ebben a faluban ki az igazi vezetõ?



Különben meg teljesen felháborít, ahogyan a

jelenlegi faluvezetés a tájékoztatás kérdését
kezeli. Ma (szeptember 19-én), amikor dolgozunk
a cikken még nem jelent meg a Perkátai Hírek.
Nem ám a választási különszám, ahogyan lenni
szokott, de még az újság sem. Lassan egy éve nincs 
Perkátának honlapja. Tiszta röhej, hogy a
polgármester és csapata egy nem hivatalos, magán
ember által mûködtetett honlapon adja elõ a
választási kampányát, mert a falunak nincs
honlapja. Nem lepõdnék meg nagyon, ha a választások elõtt valahogy csak elkészülne. Aki
még önmagát is csak ennyire tiszteli, az hogyan tisztelhet másokat?

Döntsék el Önök. Kérem, október 3-án menjenek el szavazni! Ha egyet értenek a
felvetéseimmel, adjanak lehetõséget arra, hogy többet tehessek Perkátáért, a mi falunkért.

Tisztelettel:
Laki Ferenc

független polgármester jelölt

INGYENES KONCERT!
Helyszín: FALUHÁZ   Idõpont: 2010. október 1. (péntek) 18.00 óra

A koncert után hajnalig disco!   DJ: Bogó Gábor
A programot Laki Ferenc független polgármester jelölt rendezi,

melyre mindenkit szeretettel vár!


